

Til stede: Henrik, Ole og Leni

1. Valg af referent, Leni
2. Referat fra sidst

Pkt. 4: Der skal stå Frederiksværksgade isf Slangstrupgade. Hanne har spurgt, og fået at vide, at cykelsti starter fra Frederiksværksgade. Pkt. 15: Leni har skrevet om os og sammen med et par fotos sendt til Thilde i FC. Skriv er vedhæftet dette referat. (Har nogen tjekket, at vi er med i præsentationen?)
3. ABT ref

Se Lenis sammendrag i vedhæftet fil. Henrik vil kigge på bilagene i ABT referatet. Det har han gjort allerede og har konstateret, at begge anlæg på hhv. Sdr. Banevej og Milnersvej ikke får konsekvenser for cyklister.
4. Artikel i lokalaviserne

Den var god, men der er ikke kommet nogen reaktioner på den. – DN er hurtige, de har f.eks. skrevet om dårlig snerydning i år.
5. Møde om trafikhastighed

Henrik og Leni var med. Lav borgerdeltagelse. God introduktion og fint med borgergennemgang af vejplaner. Vi foreslog 30 km isf 40, men det vakte ikke genklang. Vi fortalte, at chikanevalg med indsnævring i begge sider af vejen var meget dårlig for cyklister, og det havde forvaltningens interesse.
6. Borgermøde om grøn mobilitet

Stort fremmøde, mange indlæg på debatsiden.
7. Landsmøde

Godt Landsmøde. Gode og engagerede taler fra både formand og direktør. Der er kommet styr på økonomien, men medlemstallet falder fortsat. Det skal der gøres noget ved. Gode debatter. Formand blev genvalgt, men der har vist været lidt samarbejdsproblemer i HB. Kampvalg til HB med gode kandidater. Leni skrev efterfølgende til HB med forslag til hvervning og at lokalafdelingerne fik spalteplass i bladet 'Cyklister', Leni skriv er vedhæftet dette referat.
8. Lys i mørket

Hanne alene i aktion ved Hillerødholmsskolen. Hanne og Henrik også været ved Alsønderup skole. Skal måske også til Byskolen.
9. Generalforsamling 11/3

Vi har lokale. Vi var mest stemt for at vi ikke holder et formøde med folk udefra men blot en GF. Der er ganske vist kommunalvalg i 25, men det er måske vigtigere, at vi repræsenterer Cyklistforbundet ved valgmoder. GF tages op på næste b-møde.
10. Cykelture i 25

Henrik og Ole vil hver stå for 2 ture, Leni måske for 1. **Tages op på næste b-møde, hvor hver kommer med konkrete tur- og datoforslag.**
11. Punkter fra Leni, cykel-p i midtby, autoværn, cykelsti for Favrholtm

Leni vil forfatte en mail til forvaltning om cykelparkeringer i Slotsgade og Helsingørsgade og sende den til Hanne til godkendelse først. Vi var enige om, at der er for få i Slotsgade og at det nu er vigtigt, at der kommer 2 nye og store på Torvet, 1 ved Slotsgade og 1 ud for Helsingørsgade (= erstatning af den gamle) samt 1 stor i Helsingørsgades nordlige ende. De 2, der er ud for Arkaderne i Slotsgade er for små og cykel-p ved Fisketorvet er blevet bedre, men der er færre pladser. Henrik vil tjekke, hvad der pt kan ses af autoværn. Vi formodede, at der kommer cykelsti i begge sider? Hvis ja, så behøver man ikke bred rabat eller autoværn. Leni vil i sin skriv til forvaltningen spørge ind til tidshorizonten for Favrholtm cykelsti (er det Pøleå stien?).

12. 3 mails fra vores indbakke

Mail fra **HB-medlem Inger Plum, som inviterer os til møde. Henrik kan ingen af dagene, Ole kan d. 8.1 og Leni kan 8. og 11.1.** – Det er en god ide. Desværre skriver Inger ikke hvor mange og hvilke afdelinger, der er inviteret til møde. Hanne svarer Inger.

Henrik og Hanne svarer på mail om t-kryds ved Hestehavehusene. Hanne følger op på den sidste mail om 3 villaer på Salpetermosestien.

13. Evt.

14. Næste møde

**22/1 (evt. 21/1)**